
 
 
 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA STRUKOVNA ŠKOLA 
 

 

KLASA: 003-06/21-01/02 

URBROJ: 2147-20-01-21-6 

Makarska, 03. prosinca 2021. god. 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

TREĆE SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Vrijeme održavanja: 03. prosinca 2021. g. u 16,15 sati 

Mjesto: kabinet informatike (kab. 17) 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Marin Bašić, Darko Lendić i Željko Matić.  

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj i Tomo Doko, tajnik.  

Sastanak je otvorio predsjednik Mario Puharić. 

Predložen je usvajanje dnevnog reda koji je dostavljen s pozivom što je i prihvaćeno. 

         DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika druge sjednice 
2. Usvajanje Pravila za upravljanje dokumentarnim gradivom Srednje strukovne škole 

3. Godišnjeg plana i programa rada škole u 2021./22. školskoj godini za odrasle 
4. Zahtjev ravnatelja za zasnivanje radnog odnosa 

5. Razno 
 

Ad1) Predsjedatelj je pozvao članove da iznesu primjedbe i ispravke zapisnika druge sjednice, a 

kako nije bilo prijava stavio je zapisnik na usvajanje. 

Usvojen je jednoglasno zapisnik druge sjednice. 

Ad2) Potrebu za usvajanjem Pravilnika za upravljanje dokumentarnim gradivom Srednje 

strukovne škole obrazložio je tajnik i kratko informirao o sadržaju Pravilnika. Predsjedatelj je 

pozvao članove Odbora, koji su Pravilnik dobili uz poziv, da se uključe u raspravu, a kakako nije 

bilo prijava stavio je Pravilnik na usvajanje. 

Pravila za upravljanje dokumentarnim gradivom Srednje strukovne škole  s pripadajućim 

Posebnim popisom  arhivskog i dokumentarnog gradiva s rokovima čuvanja je jednoglasno 

usvojen. 

Ad3) Godišnji plan i program rada škole za školsku 2021./.22. godinu za odrasle je obrazložio 

voditelj obrazovanja odraslih Mario Puharić. 

Predsjedatelj je  pozvao prisutne na raspravu o prijedlogu GPP-a za odrasle, a kako nije bilo 

prijava stavio je isti na usvajanje. GPP 2021./22. za odrasle je jednoglasno usvojen. 

Ad4) Ravnatelj je članove Odbora informirao o provedenom natječaju te zatražio suglasnost za 

predložene kandidate. Školski odbor je jednoglasno dao suglasnost uz pojedinačno izjašnjavanje 

za svakog predloženog kandidata, a kako slijedi: 

- Čedomil Šimić, nastavni matematike za nepune određeno radno vrijeme 

- Matea Maslać, nastavnica povijesti i etike i kulture za nepuno radno vrijeme na neodređeno 

vrijeme; 

- Tina Tarčuki, nastavnica matematike za puno radno vrijeme na zamjenu, 

- Magdalena Antonini, nastavnica hrvatskog jezika na zamjenu 15 nastavnih sati tjedno i 

- Magdalena Antonini, nastavnica engleskog jezika za nepuno radno vrijeme određeno.  

Ad6) Kako nije bilo prijedloga za raspravu predsjedatelj je zaključio sastanak. 

Sastanka je završen  u 16,40 sati. 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko              Mario Puharić 

 


